

**MINUTES OF PROCEEDINGS**

WEDNESDAY, APRIL 26, 1989

(3)

*[Text]*

The Standing Committee on Aboriginal Affairs met at 3:37 o'clock p.m. this day in Room 253-D, Centre Block, the Chairman, John Reimer, presiding.

*Members of the Committee present:* Ethel Blondin, Ken Hughes, Wilton Littlechild, Robert Nault, John Reimer, Guy St-Julien, Robert E. Skelly, Stanley Wilbee.

*Other Members present:* Warren Allmand, Ray Funk.

*In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament:* Wendy Moss, Research Officer. *From the Committees Directorate:* Jean Michel Roy, Committee Clerk.

*Appearing:* The Honourable Pierre Cadieux, Minister of Indian Affairs and Northern Development.

*Witness: From the Department of Indian Affairs and Northern Development:* John Rayner, Assistant Deputy Minister, Indian Services.

In accordance with its mandate under Standing Order 108(2) and its Order of Thursday, April 20, 1989, the Committee commenced an inquiry into the Post-Secondary Student Assistance Plan of the Department of Indian Affairs and Northern Development.

The Minister commenced a statement.

At 3:47 o'clock p.m., the sitting was suspended because of technical problems with the sound system.

At 4:08 o'clock p.m., the sitting resumed.

The Minister continued his statement and answered questions.

At 5:38 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Donald G. Reid

*Clerk of the Committee*

**PROCÈS-VERBAL**

LE MERCREDI 26 AVRIL 1989

(3)

*[Traduction]*

Le Comité permanent des affaires autochtones se réunit, aujourd'hui à 15 h 37, dans la pièce 253-D de l'Édifice du centre, sous la présidence de John Reimer, (président).

*Membres du Comité présents:* Ethel Blondin, Ken Hughes, Wilton Littlechild, Robert Nault, John Reimer, Guy St-Julien, Robert E. Skelly, Stanley Wilbee.

*Autres députés présents:* Warren Allmand, Ray Funk.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Wendy Moss, attachée de recherche. *De la Direction des comités:* Jean Michel Roy, greffier de Comité.

*Comparait:* L'honorable Pierre Cadieux, ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien.

*Témoin: Du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien:* John Rayner, sous-ministre adjoint, Services aux Indiens.

Conformément au mandat que lui confie le paragraphe 108(2) du Règlement et à son ordre de renvoi du jeudi 20 avril 1989, le Comité entreprend une étude du Programme d'aide aux étudiants du niveau postsecondaire du ministère des Affaires indiennes et du Nord.

Le Ministre entreprend de faire une déclaration.

À 15 h 47, le Comité interrompt les travaux à cause d'une panne du système sonore.

À 16 h 08, le Comité reprend les travaux.

Le Ministre poursuit sa déclaration et répond aux questions.

À 17 h 38, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Donald G. Reid